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Schriftelijke vraag van de fractie VVD      5 Maart 2022 

 

Betreft: aansprakelijkheid en afwikkeling van de ontstane schade aan het pand Nieuwlandersingel 41 

te Alkmaar. (wekelijkse zending  van  27 Januari 2022 onder punt 9) 

Geacht bestuur, 

Als VVD fractie hebben wij met verbazing maar ook schaamte kennis genomen van het relaas van 

dhr. Paulissen en mevr. Van Wietingen. Niet in de laatste plaats doordat deze zaak betreffende 

schadeafhandeling veroorzaakt door baggerwerkzaamheden aan hun woning al meer dan twaalf jaar 

voortduurt. 

Uit het relaas begrijpen wij dat van de aansprakelijkheidsvraag geen sprake meer is.                            

De schade is duidelijk ontstaan  door de verplichte  baggerwerkzaamheden aan de Blekerssloot in 

opdracht van HHNK. Door deze werkzaamheden is er schade ontstaan aan de fundering en 

uiteindelijk scheurvorming aan hun Historische pand. Dat staat onomstotelijk vast en onderzoek 

heeft ook de oorzaak aangetoond.                                                                                                                             

Niets aan de hand zou je zeggen, dat moet hersteld worden en we zijn er voor verzekerd. Echter de 

zaak sleept voort, de bewoners zijn ten einde raad en willen een juridisch gevecht - dat volgens hen 

een ongelijk gevecht is - proberen te voorkomen. En zo als wij als VVD fractie het stuk lezen wordt er 

naar elkaar gewezen en verwijst het HHNK naar de verzekering en vice versa.  

Onze vragen: 

o Bent u samen met ons van mening dat de menselijke maat bij onze organisatie van belang is? 

o Bent u samen met ons van mening dat aan deze situatie heel snel een einde dient te komen 

voor deze gedupeerde burgers/ingelanden? 

o Bent u met ons van mening dat deze burgers schadeloos gesteld dienen te worden voor de 

door ons (HHNK) toegebrachte schade? 

o Bent u met ons van mening dat het ook onder verantwoordelijkheid van ons bestuur 

afgewikkeld dient te worden, en dat niet de bewoners maar wij als organisatie dit juridische 

gevecht dienen te voeren? 

o Bent U van mening dat wij als HHNK de schade aan de woning moeten vergoeden en zelf de 

claim bij de verzekering in dienen, en indien nodig, zelf het juridisch gevecht voeren. 

o Bent u net als de gemeente Alkmaar van mening dat wij als HHNK ons achter deze burgers 

moeten scharen? 

o Wij spreken vaak van imagoschade. Bent U samen met ons van mening dat wij in deze zaak 

flinke imagoschade dreigen te lijden als wij er niet voor zorgdragen dat deze zaak snel 

afgewikkeld wordt? 

 

In afwachting van u antwoord verblijven wij, 

namens de fractie VVD 

Arnold Langeveld 


